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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa

– podkomisji stałej do spraw jakości powietrza (nr 1)
9 czerwca 2022 r.
Podkomisja stała do spraw jakości powietrza, obradująca pod przewodnictwem 
poseł Urszuli Pasławskiej (KP), przewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska, 
Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór przewodniczącego podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk, Anna Rajewska z sekreta-
riatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Dzień dobry. Zgodnie z regulaminem przewodnicząca Komisji otwiera pierwsze posie-
dzenie podkomisji stałej w celu ukonstytuowania się i wyboru przewodniczącego podko-
misji. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur na funkcję przewodniczącego podkomisji 
stałej do spraw jakości powietrza. Bardzo proszę, pan Maciej Górski.

Poseł Maciej Górski (PiS):
Mam przyjemność zgłosić mojego kolegę Grzegorza Gażę. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Dziękuję bardzo. Czy są inne głosy? Bardzo proszę, panie przewodniczący, ale nie wiem 
czy tak można, bo tylko członkowie podkomisji…Ja oczywiście mogę i zgłaszam pana 
Przemysława  Koperskiego.  Rozumiem,  że tutaj  pan  przewodniczący  chciałby  jakiś 
komentarz, tak? Dobrze. Myślę, że możemy pana, jako nie-członka podkomisji, prosić 
o ten komentarz. 

Poseł Marek Dyduch (Lewica) – spoza składu podkomisji:
Ja tylko chciałem poprosić o to, żeby poprzeć pana posła Przemysława Koperskiego, dla-
tego że jest inicjatorem powołania tej podkomisji. Rozmawialiśmy też z naszymi partne-
rami politycznymi – mówię też o PiS i o osobach, które są w prezydiach klubów – i taka 
prośba została wstępnie zaakceptowana. W związku z tym proszę o poparcie i o to, żeby 
te ustalenia zrealizować. 
Wydaje się, że byłoby dobrze, aby osoba, która pochodzi ze Śląska, gdzie te problemy 

są mocno podnoszone, była też osobą, która mobilizuje do pracy nad tym problemem. 
Stąd mój komentarz i moja prośba. Dziękuję. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Dziękuję. Proszę, pani przewodnicząca Anna Paluch, również w formule komentarza.

Poseł Anna Paluch (PiS) – spoza składu podkomisji:
Dziękuję bardzo. To jest oczywiste, że posłowie spoza składu zabierają głos, chociaż nie 
głosują. Cenimy pana posła Koperskiego i jego inicjatywę, ale proponujemy w imieniu 
naszego klubu kandydaturę pana posła Grzegorza Gaży. Posła bardzo pracowitego, rów-
nież ze Śląska, który doskonale zna problemy, z jakimi mierzy się południe Polski, zwią-
zane z czystością powietrza. Bardzo chętnie widzimy pana Przemysława Koperskiego 
w prezydium podkomisji. Może się wykazać inicjatywą. Mile widzimy każdą inicjatywę 
i akcję, która zmierza do tego, żeby w merytoryczny sposób pewne problemy omawiać. 
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Myślę, że moi koledzy i koleżanki z podkomisji chętnie poprą kandydaturę pana posła 
do składu prezydium podkomisji. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Bardzo dziękuję. Jeżeli nie ma innych kandydatur, zamykam listę. Poddaję pod głoso-
wanie…głosujemy kartą oczywiście. Ręcznie? Dziękuję, głosujemy ręcznie – jest taka 
możliwość. Głosują tylko członkowie podkomisji. Poddaję pod głosowanie kandydatury 
według kolejności zgłoszeń. Pierwszą osobą jest pan poseł Gaża. 
Kto jest za wskazaniem pana posła na funkcję przewodniczącego podkomisji? (6) Kto 

jest przeciw? (5). Dziękuję bardzo. 
W związku z tym stwierdzam, że drugie głosowanie jest bezprzedmiotowe. Gratuluję 

panu przewodniczącemu. Bardzo proszę. 

Poseł Grzegorz Gaża (PiS):
Dziękuję bardzo za to, że został wybrany poseł ze Śląska. Ja jestem z Pszczyny, gdzie 
kilka projektów związanych z czystym powietrzem zostało wykonanych w tej kadencji. 
Jeszcze bardziej dziękuję za to, że pan zauważył, że ta tematyka głównie dotyczy Śląska. 
Miasto, z którego pochodzę w 2018 r. i w 2019 r. było drugim najbardziej zanieczyszczo-
nym miastem w Europie. Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę.

Poseł Marek Dyduch (Lewica) – spoza składu podkomisji:
Cenię to sobie. W Pszczynie byłem parokrotnie. Ja nie sugerowałem, że ktoś nie nadaje 
się albo jest mniej kompetentny w tych kwestiach. Ja tylko podkreślałem walory i miej-
sce zamieszkania pana posła Koperskiego, więc to jest kwestia otwarta. Gratuluję panu 
przewodniczącemu. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Całej podkomisji życzymy wielu dobrych posiedzeń i sukcesów w pracy. Dziękuję bardzo. 
Zamykam posiedzenie podkomisji.


